

United Nations



Nations Unies

Press Release

Incident Prevention and Response Mechanism

Gali, 31 January 2012

On 31 January 2012, the thirty third meeting of the Incident Prevention and Response Mechanism (IPRM), chaired by the United Nations, was held in Gali. The meeting took place in businesslike atmosphere with all participants engaging in the discussions in a professional manner.

The participants followed up on some detention cases discussed at the previous meetings, as well as addressed one case of the alleged kidnapping. They, in particular, addressed the cases of three killings, which took place in December 2011 and January 2012. Useful information was exchanged on the case of one explosion near the line of control on 14 December 2011.

The participants once again discussed the need for joint efforts in the fight against crime and possible handover of wanted criminals, among others. In this connection, participants agreed with the proposal of the Chair to hold an information session on elements for common understanding of local cooperation in the fight against crime. The information session will be organized in the framework of the forthcoming IPRM meetings.

It was agreed that the next meeting of the IPRM would take place in Gali on 29 February 2012.

Gali, 31 January 2012

Пресс Релиз
Механизм по Предотвращению и Реагированию на Инциденты
Гали, 31 января 2012 г.

31 января 2012 г., тридцать третья встреча по механизму по предотвращению и реагированию на инциденты (МПРИ) состоялась под председательством ООН в Гали. Встреча прошла в деловой атмосфере, со всеми участниками, вовлеченными в дискуссии в профессиональной манере.

Участники продолжили рассмотрение некоторых случаев задержания, которые были обсуждены на предыдущих встречах, и так же рассмотрели один случай предполагаемого похищения. Они, в частности обратились к случаям трех убийств, которые произошли в декабре 2011 г. и январе 2012 г. Произошел обмен полезной информацией касательно случая взрыва вблизи линии контроля 14 декабря 2011 г.

Участники еще раз обсудили необходимость совместных усилий в борьбе против преступности и, в том числе, возможную передачу разыскиваемых преступников. В таком контексте участники согласились с предложением Председателя провести информационную сессию, посвященную составным элементам для взаимопонимания сотрудничества на местном уровне в борьбе против преступности. Информационная сессия будет организована в рамках предстоящих встреч по МПРИ.

Было достигнуто соглашение, что следующая встреча по МПРИ состоится в Гали, 29 февраля 2012 г.

Гали, 31 января 2012 г.